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Ledamöter Karin Wanngård (S) Ordförande 
Christofer Fjellner (M) Vice ordförande 
Arvid Vikman Rindevall (S) 
Clara Lindblom (V) 
Thomas Ehrnström (V) 
Martin Hansson (MP) 
Gustav Johansson (M) 
Jan Jönsson (L) 
Jonas Naddebo (C) 

  
Suppleanter Maria-Elsa Salvo (S) 

Anders Österberg (S) 
Emilia Bjuggren (S) 
Tina Kratz (V) 
Lars Strömgren (MP) 
Yvonne Fernell-Ingelström (M) 
Gunnar Björkman (M) 
Nike Örbrink (KD) 

  
Övriga närvarande Dick Morén Facklig SACO 

Jim Schütt Facklig LO 
Fredrik Jurdell VD 
Anette Scheibe Lorentzi vice VD 
Ingrid Storm Sekreterare 
Peter Kvarnhem Ekonomichef 
Tuula Seger Tjänsteman 
André Beinö Borgarrådssekreterare 

  
Justerare Karin Wanngård, Christofer Fjellner 
  

Paragraf §10 
  
Sekreterare Ingrid Storm 
  



Sid. 2 (2)

 
§ 10 Lägesrapport ombyggnad av bryggeribyggnad samt inrättande av nytt 
idrottscenter i Gjutmästaren 6  
Dnr SSAB 2024/115 
 
  
Förelåg koncernledningens tjänsteutlåtande. 
  
Koncernstyrelsen beslutar följande. 

1. Anmälan av lägesrapport avseende ombyggnad av bryggeribyggnad samt 
inrättande av nytt idrottscenter i Gjutmästaren 6, maj 2024, godkänns. 
2. Lägesrapport avseende ombyggnad av bryggeribyggnad samt inrättande av nytt 
idrottscenter i Gjutmästaren 6, maj 2024, överlämnas till kommunstyrelsen för 
kännedom. 
  

Särskilt uttalande angavs av Christofer Fjellner m.fl. (M) och Jan Jönsson (L) enligt 
följande. 
  
"Kommunfullmäktige beslutade i juni 2023 om genomförandet av ombyggnad av 
bryggeribyggnad samt inrättande av nytt idrottscenter i Bromma. Projektet beviljades 
902 miljoner kronor i investeringsutgift. Lägesrapporten beskriver framdriften i 
projektet. Projektets ekonomiska utfall och slutkostnadsprognos följer 
kommunfullmäktiges beslut. De risker som finns i projektet är bland annat miljöskulder i 
byggnader och mark samt påbyggnad och förstärkning av balk för att få fri höjd i 
idrottshallen. 
  
Vi konstaterar att slutkostnadsprognosen är bedömd till 958 mnkr i dagens 
penningvärde, vilket är ca 2 % över den indexerade budgeten. Det är ett överskridande 
som inte bör accepteras och vi delar koncernledningens uppfattning att de besparingar 
som föreslås behöver genomföras för att hålla budget." 
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